

Revision of the 2022 CAP3 EUA auction volume

The European Energy Exchange (EEX) has revised the 2022 auction calendar due to a revision of the EUA auction volume under the CAP3 contract in 2022. The change of volume stems from a correction in the calculation of the deduction from the auction volume of the allowances to be cancelled pursuant to Article 6 of Regulation (EU) 2018/842 of the European Parliament and of the Council. The revision only affects the CAP3 EU EUA auctions. All other auctions - namely auctions for Germany, Poland, Northern Ireland as well as auctions of EU Aviation Allowances - remain unchanged.

The revised volume will become effective from **7 June 2022**. Please see below an overview of the current volume and new decreased volume as of June:

	EU CAP3 EUA auctions	
	Current volume	Revised volume
Overall volume 2022	418,113,000 EUA	405,965,500 EUA
Volume per auction as of June	2,506,500 EUA	2,295,500 EUA
Volume per auction in Aug	1,253,500 EUA	1,146,500 EUA
Volume last auction in Aug	1,444,000 EUA	1,295,500 EUA
Volume per auction Sep-Dec*	4,218,000 EUA	4,096,500 EUA
Volume last auction in Dec*	4,245,500 EUA	4,128,500 EUA

* The volumes from September to December 2022 are preliminary and can be subject to adjustments.

EEX provides detailed information in the updated 2022 auction calendar at the following link:

[2022 emission auction calendar](#)

Please do not hesitate to contact EEX Market Operations by phone +49 341 2156 222 if you have any further questions.

European Energy Exchange AG

Market Operations

Telefon: +49 341 2156-222

Fax: +49 341 2156-229

E-Mail: trading@eex.com

www.eex.com

Anpassung des CAP3 EUA-Auktionsvolumens für 2022

Die European Energy Exchange (EEX) hat den Auktionskalender für das Jahr 2022 wegen Änderungen des EUA-Auktionsvolumens unter dem CAP3-Vertrag angepasst. Die Anpassung erfolgt wegen einer Korrektur in der Berechnung der Abzugsmenge vom Auktionsvolumen der Emissionsberechtigungen gemäß Artikel 6 der Verordnung (EU) 2018/842 des Europäischen Parlaments und des Rates. Die Anpassung des Auktionsvolumens betrifft ausschließlich die CAP3 EU EUA-Auktionen. Alle übrigen Primärmarktauktionen – im einzelnen alle Auktionen für Deutschland, Polen, Nordirland sowie die Auktionen von EU-Luftverkehrsberechtigungen – bleiben unverändert.

Die Änderung des Auktionsvolumens erfolgt ab dem **7. Juni 2022**. Die folgende Tabelle gibt einen Überblick über die Anpassungen des Auktionsvolumens:

	EU CAP3 EUA Auktionen	
	Aktuelles Volumen	Angepasstes Volumen
Gesamtvolumen 2022	418.113.000 EUA	405.965.500 EUA
Volumen pro Auktion ab Juni 2022	2.506.500 EUA	2.295.500 EUA
Volumen pro Auktion Aug.	1.253.500 EUA	1.146.500 EUA
Volumen letzte Aug-Auktion	1.444.000 EUA	1.295.500 EUA
Volumen pro Auktion Sep-Dez.*	4.218.000 EUA	4.096.500 EUA
Volumen pro Auktion Dez*	4.245.500 EUA	4.128.500 EUA

* Die Volumen von September bis Dezember 2022 sind vorläufig und können Anpassungen unterliegen

Detaillierte Informationen stellt die EEX im Auktionskalender auf ihrer Webseite unter folgendem Link bereit: <https://www.eex.com/de/maerkte/handel/kalender>

Für Fragen steht Ihnen die EEX-Marktsteuerung gern unter Tel. +49 341 2156 222 zur Verfügung.

Mit freundlichen Grüßen

European Energy Exchange AG

Market Operations

Telefon: +49 341 2156-222

Fax: +49 341 2156-229

E-Mail: trading@eex.com

www.eex.com